

BCM bank 連門商業銀行







www.bcm.com.mo TeleBCM 商業理財通 8796 8888 大新銀行集團成員 Member of Dah Sing Banking Group

www.bcm.com.mo



_SStof___ obby ounge

推廣受條款及細則約來,詳情講瀏費https://www.unionpayintl.com/hk/ Terms and conditions apply, for details please visit https://www.unionpayintl.com/hk/

額外獎賞 Extra Reward

禮遇

憑澳門商業銀行銀聯卡於「星饌雙重禮遇」之 推廣期及其指定餐廳累積簽賬每滿澳門幣/港幣2,800圓

CETET TERFERING 開成海鮮 | 参 JADE DE JARDIN 伊祖軒



最高達澳門幣200圓現金券,換完即止!

Enjoy MOP50 Cash Coupon by accumulating spending of MOP/HKD2,800 with your BCM UnionPay Card at the designated restaurants during the promotion period of "Double Dining Privileges", up to a maximum of MOP200 Cash Coupons whilst quota last.

等外荧青变体放及细制约束 · 并情請瀏覽www.bcm.com.mo. 本服務/產品並不是以歐國的人士為目標。 Terms and conditions apply, for details please visit www.bcm.com.mo. This service/product is not targeted at customers in the EU.

Double Dining Privileges

由2019年9月16日至11月15日,憑澳門商業銀行銀聯卡蒞臨星際酒店8間餐廳即享精彩禮遇。 Use your BCM UnionPay Card to enjoy exclusive dining offers at 8 restaurants in StarWorld Hotel from September 16 to November 15, 2019.



換領詳情 Redemption Detail

客戶可於推廣期內攜同澳門商業銀行銀聯卡及有效簽賬單據正本 親臨澳門商業銀行大廈辦理換領手續。

Cardholders have to bring along their BCM UnionPay Card and the original sales slips to apply for the redemption at BCM Building within the promotion period.

换领地點 Redemption Venue 換領日期 Redemption Date

澳門商業銀行大廈四樓 BCM Building 4/F





星陰★酒店

StarWorld Hotel

16/09/2019 - 15/11/2019

憑	成功登記之澳門商業銀行信用卡於推廣期內指定日子作單筆簽賬滿指定金額 [,] 即享 高達\$450現金回贈
٠	、Register your BCM Credit Card and make single transaction of designated spending amount on designated days
	during the promotion period can entitle to a maximum of \$450 Cash Rebate !

簽賬時段 Spending Period: 逢星期五、六及日 Every Fridays, Saturdays and Sundays

201	簽賬金額 (澳門幣/港幣) Spending Amount (MOP/HKD)	\$2,000	\$3,000	
	回贈獎賞(澳門幣/港幣) Cash Rebate (MOP/HKD)	\$30	\$50	

本推廣不適用於Doraemon信用卡、World Mastercard及銀聯鑽石卡。 推廣期內每週成功登記之合資格信用卡每月可獲最多三次獎賞及最高速澳門幣150圓 This promotion is not applicable to Doraemon, World Mastercard and UnionPay Diamond Credit Cards. Each registered Credit Card is limited to entitle the Reward for 3 times and up to a maximum of MOP150 per month during the Promotion Period.

推廣期 Promotion Period: 登記方法 Registration Methods: 親臨澳門商業銀行各分行 網上登記 Register online at

Visit any BCM branches

、(*大進金)力建築街山2010年10日10日70日71日10日、包括首目面目/推進町1。2 大進業日達田妙楽門高建位行怒码着用の同(*大行)為中力信用中功勝勝卡(包括士中政財業卡),但不包括於Doyaamon信用中,World Masterrard 5個勝機石(必能离到负急所持有之会资政信用卡主卡乃影翼卡轮太行损百姓行集立登却,改造采烟圈登却表成的交回太行方可急加太推离。逾期登却太行刻不受得。 △ 推廣期の得成功登記之会資格信田-4於祭佣星期玉、六及日代留筆答肥滿邊門 Q夏这50夏 ("遂首")。 5. 推審頭肉類兩成功登記之合資林信用长每月可應最多三次接當及最高達進門幣150頁。 6. 中长及附屬长之裝裝金額將分展藥立計算。 審測宗結後一個日內自動在入有關之信用书 2010年代計算本推廣之等區於領取透言後被發現取消成未知 来社晤/防治/現回及所有來經過農力等區及銀行不動聲紅力交易類別等。 10 持七人之侍田七朝后必须有效及侍田北迎自好,方可兼加本推摩。 行有履從信用卡來戶有關之信用卡賬戶或於信用卡賬戶無效之情況下從信用卡來戶換有之仟佰本行賬戶內扣跌已預取之總貫金額,而毋須另行通知 相關信用卡等語之籍分泌於除審期宗結後一個月內從客戶相關之信用卡 16 木行保留修改计算你放弃即用之提到 医后加除。13 大坦南的天然很大行力其此暴寒/坦南同陆德国。中国协大行其他坦南洋新力效旺,这每注面次国外大坦南济理但在保养者。14 加在在保紧接,大行保留最终边突到 17 本條款及網則之中、英文本若在文業上有任何分线,緩以中文為3 而用须足行通知

riod of "Weekend Shopping Reward" ("Promotion") is from 10 October to 31 December 2019, with both dates inclusive ("Promotion Period"). 2. The Promotion is applicable to all Credit Cards (including Principle Cards and Supplementary Cards issued by Banco Comercial de Macau, S.A. ("the Bank"), excluding Dotaemon, World Mastercard and UnionPav Diamond Credit Cards ("Elipible Credit Cards"). 3. Cardholders are required to register for the principle and supplementary Credit Cards individually at BCM website or submit the relevant registration form to BCM branch within the Promotion Period in order to be entitled to the Promotion 4 Successfully registered cardbolders who have made single transaction amount of MOP/HKD 2 000 or 3 000 with the eligible Credit Cards on even Fridays, Saturdays and Sundays during the Promotion Period can entitle corresponding cash rebate of MOP30 or 50("Rewards"). 5. Each registered Credit Card is limited to entitle the Reward for 3 times and up to a maximum of MOP150 per month during the Promotion Period 6. Spending on the Principle Card and Supplementary Card will be individually calculated. 7. Reward will be rebated to cardholder's registered Credit Card account within 1 month after the Promotion Period. 8. Rewards cannot be returned, cancelled or refunded. 9. The following transaction items are excluded: all non-retail transactions, including (but without limitation) any credit card installment program, Macau Pass and MPay related top-up transaction, casino chips, gambling nature transactions, balance transfer, autopay, cash advance, credit card annual fee, charges, handling fee, interest or financial charges, mail orders, telephone purchase orders, cheque payment, late fee, unposted/cancelled/refunded and unauthorized transactions plus any other transaction defined by the Bank from time to time. 10. Cardholders should maintain valid BCM Gredit Card and with good financial status in order to entitle to the Promotion. 11. If the Gredit Card or any related transaction is found cancelled or ineligible, which had been calculated for the Promotion after the Rewards have been collected, and resulted in the transactions failing to meet the designated amount, the bank has the right to debit the value of the redeemed Rewards from the relevant Credit Card account or any other bank account possessed by cardholder in the bank in case the Credit Card account is invalid without prior notice. 12. The Bonus Points in association with the relevant spending will be deducted from the relevant Credit Card account within one month after the Promotion Period. 13. The Promotion cannot be used in conjunction with other promotional offers. The required spending used for entitling the Promotion cannot be used for other offers. 14. The Bank reserves the right to amend any of these terms and conditions without orior notice. 15. This service/product is not targeted at customers in the EU. 16. In case of disoute, the Bank reserves the right for the final decision. 17. If there is any inconsistency between the English and Chinese version of these terms and conditions, the Chinese version shall prevail.





由2019年10月1日至2020年9月30日, 澳門商業銀行信 用卡客戶可於卡娜高端科技美容尊享以下優惠:

From 1 October 2019 until 30 September 2020, BCM Credit Cardholders can enjoy the below offer at Colour Beauty :



(原價 Original Price 澳門幣MOP2,180)

依款及細則:1. 便車推審期由2019年10月1日至2020年9月30日。2. 以上便車只適用於邊門庫業銀行股份有限公 司 ("本行") 發出之信用卡及聯營卡 (包括主卡及附屬卡) 。 3. 客戶必須以違門商業銀行信用卡簽賬方可享用以上優 惠。4.每次療程必须提前1日預約。5.優惠不適用於由卡姆高端科技美容所指定之假日,詳情請向該店店員查詢。6. 以上優惠不可兑换现金或與其他推廣或會員優惠同時使用。 7. 本行對有關是次推廣活動之服務及產品質素概不負 責。 8. 本行與卡娜高端科技美容保留使用此優惠之最終決議權。 9. 本服務/產品並不是以歐盟的人士為目標。 10. 本行炮卡螺高滤料技美容保留随時條改任何組則及條款之權利,而毋须重前通知。 11,中、英文本若在文義上有任 何分歧,概以中文為清

Terms & Conditions : 1. The Promotion Period is from 1 October 2019 until 30 September 2020. 2. The above offer is applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Macau, S.A. ("BCM bank"). 3. Cardholders must settle payment with BCM Credit Card to enjoy the above offers. 4. Reservation with 1 day in advance is required for all treatments. 5. The above offer is not applicable on holidays designated by Colour Beauty, please enquire staff for details, 6. The offer is not exchangeable to cash and cannot be used in conjunction with membership offers or other promotions. 7. BCM bank accepts no liability for the services and products provided. 8. In case of any disputes, BCM bank and Colour Beauty reserve the right for the final decision. 9. This service/product is not targeted at customers in the EU. 10. BCM bank and Colour Beauty reserve the right to make changes to amend any of these terms and conditions without prior notice. 11. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the Chinese version shall prevail.



汽車美容●專業首選 **憑澳門商業銀行信用卡於澳門挑戰者尊享以下多重優惠**:

BCM Credit Cardholders can enjoy the below offers at Challenger :

優惠 Offer 1:簽賬優惠 Spending Offer

單筆簽賬每滿澳門幣1.000圓,即可**立減澳門幣100圓**

Enjoy MOP100 instant discount for every MOP1.000 of spending made in one single transaction

優惠 Offer 2: 鍍膜優惠 Coating Offer

簽賬購買「9H納米石英鍍膜」或其護理套餐即享 澳門幣500圓現金立減優惠 Enjoy MOP500 instant discount upon purchase of 9H Nano

優惠 Offer 3: 迎新優惠 Welcome Offer

Quartz Coating and care package

凡成功申請「澳保車主信用卡」之客 戶可享「9H納米石英鍍膜」**澳門幣** 1.000圓現金立減迎新優惠 Successful application of MIC AutoCard can

entitle to MOP1,000 instant discount for 9H Nano Quartz Coating

係款及细則:1.「排還者信用卡優惠推廣」("本推廣")之推廣調由2019年10月1日至2020年3月31日,包括首尾兩日("推廣期")。2.本推廣只販用於邊門商業総行紛份有限公司("本行")發出之信用卡及團發卡(包括主卡及別屬卡)。3.本推廣包括著層優惠、錄揚 優惠、沒新獎賞及信用卡格分換領: 3.1 委托優惠不適用於VP/Debage 特價汽車美容套餐。 3.2 總證優惠及沒新獎賞只適用於以下連門挑戰者指定門市;新八佰伴門市、銀河門市及金沙城中心門市(指定門市)。優惠必須提前預約,客戶可向店最查询詳 情。 3.3 短新模賞只適用於推廣期內成功新申請凍保車主信用卡之客戶,而客戶可憑本行發出之槽品按領信到指定門市兑放模賞。 3.4 憑信用卡積分按領槽品之客戶須攜同相關之信用卡利<u>本行各分行或邊門範華銀行大賣4樓卡將中心申請。 4. 客戶必須</u> 以速四面塗線行信用卡袋振方可享用袋振座裏、偷提座裏及場新燃業。5 以上座裏不可以接張会或與其他推廣要裏同時使用。6 本行對是次非廣泛動之服務及產品質素超不負責。7 本行及速四排動者保留使用什層東之最終決攝權。8 本服務/落品並 不是以致弱的人十為目標。9.本行及進門挑對者保留賄助修改任何細則及條款之權利,百毋須事前得知。10.中、英文本芳在文義上有任何分歧,擬以中文為進

Terms and Conditions : 1. The Promotion Period for "Credit Card Joint Promotion with Challenger" ("The Promotion") is from 1 October 2019 until 31 March 2020 (with both dates inclusive) ("Promotion Period"). 2. The above offers are applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Cornercial de Macau, S.A. ("BCM bank"). 3. The Promotion includes Spending Offer, Coating Offer, Welcome Offer and Bonus Points Redemption: 3.1 Spending Offer is not applicable to the special priced VIP/Deluxe car beauty package. 3.2 Coating Offer and Welcome Offer are only applicable to the following Challenger Macau Stores: New Yaohan Store, Galaxy Macau and Sands Cotai Central Store ("Designated Stores"). Reservation is required and customers can enquire the details from the store staff. 3.3 Welcome Offer is only applicable to the MIC AutoCard successfully applied during the Promotion Period. Cardholders are required to present the original gift redemption letter at the Designated Stores to redeem the Welcome Offer 3.4 Customers are required to apply for the Bonus Points Redemption with the related Credit Card at any BCM branches or the Card Center at BCM Building 4/F. 4. Cardholders must settle payment with BCM Credit Card to enjoy the Spending Offer, Coating Offer and Welcome Offer. 5. The offers are not exchangeable to cash and cannot be used in conjunction with other promotions. 6. BCM bank accepts no liability for the services provided. 7. In case of any disputes, BCM bank and Challenger Macau reserve the right for the final decision. 8. This service/product is not targeted at customers in the EU. 9. BCM bank and Challenger Macau reserve the right to make changes or amend any of these terms and conditions without prior notice. 10. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the Chinese version shall prevail.



Hello Kitty信用卡換領活動 Hello Kitty Credit Card Redemption Offer

推廣期內憑 Hello Kitty 信用卡累積指定簽賬/積分加優惠價 及出示相關簽賬單即可換領獨家限量版 Hello Kitty 禮品! Accumulate designated spending/Bonus Point plus special price and present the related sales slip during the Promotion Period to redeem special Hello Kitty gifts!

etz S	* ÷
Tiny Chum 小熊鋯石串飾 Tiny Chum Ribbon Charm	Hello Kitty 鋯石串飾 Hello Kitty Charm
\$8,800	() \$12,800
 ▲ \$6,800 + €30 ● 38,000 	▲ \$9,800 + §50 ₽ 48,000
18,000 + 80	28,000 + §11
公 累積簽賬 Accumulated Spending C 信用卡積分 Credit Card Bonus P	Special Price (MOP/HKD)

推廣期 Promotion Period: 10/10/2019 - 31/12/2019









由即日起至2019年12月31日, BCM Mastercard®持卡 人於澳門金沙城中心康萊德酒店可尊享以下優惠 From now on until 31 December 2019, BCM Mastercard® cardholders can enjoy the following offers at Conrad Macao, Cotai Central :



康萊德酒店 Conrad Macao

預訂住宿連早餐套票 可享85折優惠 Enjoy 15% off on Bed & Breakfast Package



本服務/產品並不是以數据的人十為日標。

This service/product is not targeted at customers in the EU.

同日於菩提水療預訂第二次水療護理 價格較低者可享半價 Book a second treatment on the same day and receive 50% off the lower priced treatment a Bodhi Spa



Sawric @ 1976, 1985, 2019 SANRIO CO., LTD. Approval No.: P1910000026

優惠受條款及細則約束,詳情請瀏覽 www.bcm.com.mo. 本服務/產品並不是以歐盟的人士為目標。 Terms and conditions apply, for details please visit www.bcm.com.mo. This service/product is not targeted at customers in the EU. 優惠受條款及細則約束。請瀏覽 www.mastercard.com.hk了解更多詳情。 Terms and conditions apply. For details please visit: www.mastercard.com.hk



優惠 Offer 4: 積分換領 Bonus Points Redemption

Redeem the car beauty package with Credit Card Bonus Point

以信用卡積分換領「洗車/吸塵服務套票」

換領方法 Redemption Methods:

(P) 78.000 + **(S)** 100

P 48,000 + **\$** 250

P 98.000